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Bij faculteitsjubileum 

RECTOR-MAGNIFICUS DE FROE: 

"IK PROTESTEER TEGEN DEZE, 

ONS OPGEDRONGEN VRIJHEID' 

De Faculteitsraad van de Faculteit der Economische Wetenschappen, in vergadering bijeen op 21 
januari 1972, betreurt in grote meerderheid ten zeerste dat de plechtige zitting van Senaat en Facule leit ter gelegenheid van het vijftigjarig bestaan door bezetting van de aula niet op de voorgenomen 
wijze doorgang heeft kunnen vinden. 

De Raad stelt zich volledig achter het protest van de Rector Magnificus, uitgesproken bij de ope
rling van de Zitting in de hal van het Maagdenhuis. 

Onlangs heeft de Fakulteitsraad van 
de Economische Fakulteit een brief 
verzonden waarin de verstoring van de 
plechtigheden t.g.v. het 50 jarig be
staan van de Fakulteit ten zeerste werd 
betreurd. Tevens schaarde zij zich in 
meerderheid achtei de woorden van 
de Rector Magnificus, uitgesproken tij
dens de ge'improviseerde bijeenkomst 
in het Maagdenhuis. 

Ais studentenvertegenwoord igers van 
de 9 roepering Kritiese Ekonomen kun
nen wij instemmen met de eerstge
noemde uitspraak, wij verklaren ons 
echter nadrukkelijk tegen de laatstge
noemde. 

De Reclor Magnificus verklaarde hel 
zeer kwalijk te vinden, dat op een der
gelijke wijze inbreuk werd gemaakt op 
de vrijheid van anderen. Daar hel on
derwijsbeleid van de huidige regering 
zelf gericht is op inbreuk op de vrij
heid van anderen Ie studeren, zonder 
dal betrokkenen een legale weg ter 
beschikking staal hun prolesten te ui
ten achten wij een bezetting van de 
Aula door studenlen, als protest tegen 
het huidige onderwijsbeleid, gerecht
vaardigd . 

Namens de Kriliese Ekonomen, 
A. T. J . Vernooij, 
N. Gans. 

Het Bestuur van de SEF spreekt zijn 
veronlwaardiging en afkeuring uil over 
de bezetting van de Aula en de ver
storing van de naar de hal van het 
Maagdenhuis verplaatste feeslelijke 
zitting van de Faculteitsraad en de ere
promotie van Professor Houthakker. Er 
zijn voldoende mogelijkheden om te 
prolesteren, en dit was er niel een van. 

Waarom de aula werd bezet 

Ter gelegenheid van het 50-jarig be
slaan van de Ekonomische Fakulleit 
heeft de aktiegroep 'De vuile boet' - zo
als bekend - de aula enige uren be
zel gehouden. Zowel de ASVA als de 
Akliegroep Ekonomen schaarden zich 
achter deze bezetting. 

Het primaire doel was De Brauw het 
spreken Ie beletten. De bezelting moet 
gezien worden als een protest leg en 
het onderwijsbeleid van de regering . 
Wij - ASVA en Aktiegroep Ekonomen -
richlen ons legen dit beleid, omdat 
dit leidt tot een steeds slechtere fi
nanciele en maatschappelijke positie 
van een grote groep studenten. In het 
bizonder zij gewezen op de verhoging 
van hel kollegegeld , waardoor velen 
financieel niet in staat zullen zijn hun 
studie Ie beginnen of voorl te zetten ; 
!let achterblijven van de beurzen bij 
loon- en prijspei I; de aangekond igde 
verkorting van de studieduur, waar
door het voor studenten onmogelijk 
of moeilijk wordt zich kritisch te be
zinnen op het vak, dat hen wordt ge
doceerd ; de plannen van McKinsey, 
etc. 

Een kwalijk regeringsbeleid, zoals 
dat vanuit Den Haag wordt gevoerd is 
op zichzelf natuurlijk geen reden om 
een feest van de Ekonomische Fakul
teit te verstoren. Dit feest is echter 
toch aangegrepen als gelegenheid tot 
aktie, omdat de Ekonomische Fakul
teit aitijd voorop heeft gelopen, als het 
ging om de realisering van de rege
ringspolitiek. Onze fakulteit is altijd 
een trouwe opvolger geweest van het 
onderwijsbeleid van De Brauw en zijn 
voorgangers . Zo heeft zij als eerste de 
Veringa-struktuur ingevoerd. Ook de 
voorstellen van Posthumus werden na
genoeg geheel verwezenlijkt, hoewel 
zij nog niet door de Tweede Kamer 
waren aangenomen. Met name de eer
stejaars hebben vorig jaar fel gepro-

testeerd tegen deze gang van zaken . 
Het uitnodigen van De Brauw past pre
cies in het geheel van maalregelen , die 
de fakulteit in het verleden he eft ge-
nomen. 

De Aktiegroep Ekonomen wilde te
vens protesteren tegen de ideologische 
belangen , die de ekonomische weten
schap verdedigt (zie hiervoor ook onze 
brochure 'Vijftig jaar overjarig', die 
speciaal naar aanleiding van het feest 
we rd vervaardigd). Het verlenen van 
een eredoktoraal aan prof. Houthak
ker beschouwen wij als een bekroning 
van die ideologische belangenbeharti
ging. Houthakker - ex-adviseur van de 
regering Nixon - werd weliswaar samen 
met Friedman de laan uitgestuurd, doch 
niettemin is hij medeverantwoordelijk 
voor de Vietnam-politiek van de Ver
enigde Staten. 

Vanzelfsprekend deed de Aktiegroep 
[konomen niet voor haar plezier mee 
aan het verstoren van een fakulteits
feest ; wij hadden onze professors gaar
ne een plechtige viering van het gouden 
jubileum gegund. Doch anderzijds kun
nen we maatregelen, die in ons nadeel 
worden genomen, niet over onze kant 
laten gaan. Als de fakulteit een beleid 
voert, dat niet in overeenstemming is 
met de meest wezenlijke belangen van 
een grote groep studenten, moet zij 
rekenen op aktief verzet. Van diverse 
zijden hebben wij vernomen, dat de 
bezelting van de aula de woede en de 
verontwaardiging van de machtheb
bers aan onze fakulteit heeft opge
wekt. Doch diezelfde machthebbers 
moeten ook eens den ken aan de woe
de en verontwaardiging, die zij heb
ben opgewekt bij de meest progres
sieve ekonomie-studenten, onder meer 
door de invoering van 'Veringa' en 
'Posthumus'. 

Aktiegroep Ekonomen 



Voor de boekenkast 

Verslag Japan-reis verkrijgbaar 

Op het SEF-kantoor is het verslag 
van de studiereis naar Japan verkrijg
baar voor de symbolische prijs van een 
gulden. Exemplaren kunnen verkregen 
worden zolang de voorraad strek!. 

Het Japan-verslag bevat allereerst 
een chronologische weergave van de 
diskussies bij de bezochte bedrijven en 
financiele instellingen. Deze diskussies 
waren gebaseerd op vooruit toegezon
den vragenlijsten. 

Vervolgens bevat zij een zevental 
artikelen over meer specifieke onder
werpen. In deze artikelen wordt, aan 
de hand van beschikbare literatuur en 
in Japan verkregen informatie, dieper 
ingaan op bepaalde aspekten van de 
Japanse samenleving . 

Namens de Japan-commissie, 

A. T. J. Vernooy 

Wie beslist er nu eigenlijk? 

Op 2 december van vorig jaar yond 
er een persconferentie in het Instituut 
voor Bed rijfseconom ie en Accountancy 
plaats, waarin het rapport " Wie beslist 
er nu eigenlijk?" wereldkundig werd 
gemaakt. Het is het verslag van de 
reis, die docenten en studenten van 
het Instituut naar Joegoslc:vie hebben 
gemaakt om het arbeiders-zelfbestuur 
te bestuderen . 

De korte inhoud van dit rapport heeft 
de landelijke pers gehaald , zodat wij 
niet in herhaling behoeven te vallen. 
(Het is wei aard ig, de lengte der arti
kelen en de nadruk op de deelonder
werpen in de diverse dagbladen te ver
gelijken) . 

Voor diegenen, die er meer over wil
len weten, het rapport (109 biz.) is nog 
steeds bij drs. J. Snijder van bovenge
noemd instituut te verkrijgen, voor de 
prijs van tien gulden. 

Voor dit bed rag krijgt U een om
vangrijke hoeveelheid cijfermateriaal 
en konkrete gegevens over diverse on
derwerpen (o .a. organisatiestruktuur, 
inkomensverdeling , kostprijsbepaling , 
pOlitieke struktuur) , allemaal verzameld 
bij het mijnbouw- en smelterijbassin 
Bor in Oost-Servie. 

Dit onderzoek zal worden vervolgd 
door een vergelijkend onderzoek, waar
bij in eerste instantie twee hoogoven
bedrijven zullen worden vergeleken. 

Wij zullen in de toekomst van dit on
derzoek ongetwijfeld meer vernemen, 
omdat er in Nederland soms stemmen 
opgaan om hier een vorm van ar
beiders-zelfbestuur te kunnen toepas
sen (denk aan de reis van NVV-be
stuurderen in begin 1970; zie onder 
andere " Baas in eigen bedrijf " en 
" Sluiten, bezetten, beheren", Interlinks 
van Van Gennep). 

hrz . 

Management

opleiding 

De Fakulteitsraad heeft het principe
besluit genomen dat in september 1972 
de doktoraalstudierichting Bedrijfskun
de van start zal gaan. Deze studierich
ting kent de volgende specialisaties: 

1. Administratief organisatorisch 

2. Commerciele richting. 

3. Financiele richting. 

4. Organisatorische richting. 

Ais coordinator bedrijfskunde zal mo
gelijk Prof. van der Zijpp benoemd wor
den. 

Door gebrek aan mankracht (per
soneelsstop) zal in september aileen de 
organisatorische richting van start gaan. 
In deze richting komt het accent te lig
gen op informatieverwerking en be
sluitvorming. Voornaamste vakken zul
len zijn bedrijfs- en administratieve or
ganisatie. automatische informatiever
werking en marktstudie in het kader 
van de besluitvorming. Bijvakken als 
statistische analyse en operations re
search zullen hierop aansluiten . In te
genstelling tot Rotterdam, waar door 
de samenworking met Delft grote na
druk is komen te liggen op technische 
vakken , zal in Amsterdam het mensas
pekt geaccentueerd worden (psycho
logie, socio:ogie). 

Het is echter nog niet zeker dat het 
programm8 als hierboven geschetst 
aangenomen zal worden. In de fakul
teit zijn hierover nog grote menings
verschillen die deels mogelijk veroor
zaakt worden door persoonlijke kon
flikten. 

Ook de studenten in de fakulteits
raad zijn het onderling vo lkomen on
eens. STUDECON, voorstander wil 
snelle invoering vooral ook om studen
ten, die op de invoering gerekend heb
ben op grond van de aankondiging in 
de studiegids, niet te duperen . Wei 
dient de opleiding niet uitsluitend ge
richt te worden op het bedrijfsleven 
maar op leidinggevende funkties in aile 
soorten grote organisaties zoals de 
overheid, consumentenorganisaties, vak
bonden ziekenhuizen etc. Kandidaten 
economie dienen niet de enigen te 
zijn die tot de opleiding worden toege
iaten. Deze moet openstaan voor men
sen uit aile faku lteiten , eventueel na 
een introduktie-cursus van enkele maan
den. 

De start van de management-oplei
ding moet niet uitgesteld worden tot
dat bepaald is waar de komma 's moe
ten staan in de colleges van 1976/77. 
De grote lijnen zijn duidelijk. Details 
kunnen tijdens de opleiding ingevuld 
worden, zoals is gebeurd bij het yak 
milieubeheer. 

Coje Schmidt (STUDECON) 

Verklarlng 

In zijn vergadering van 17 december 
1971 heeft de faculteitsraad uitvoerig 
aandacht geschonken aan de bezwa
ren die de heer Tholen tegen het dic
tatenbeleid van de heer Bakker, lid van 
de raad , schriftelijk naar voren had 
gebracht. Voor een verslag van de dis
cussie wordt de lezer verwezen naar 
de notulen van de vergadering, die op 
het faculteitsbureau ter inzage liggen . 
De raad bleek van oordeel dat de door 
de heer Tholen naar voren gebrachte 
bezwaren niet op substantiele gron
den berustten en bleef het volste ver
trouwen in het lid Bakker stellen . 

• T 
Momento mori (II) 

Zoals reeds eerder in ROSTRA werd tit 
meegedeeld, heb ik mij tot de fakul 
teitsraad gewend met het verzoek een 
onderzoekcommissie te doen sam en
stellen. De behandeling van de klacht 
wegens wanbeleid inzake diktaten door 
deze commissie en door de fakulteits-
raad heeft m.i. niet voldaan aan ele
mentaire eisen van behoorlijk bestuur . 
Onder andere is mij, onder tel kens 
wisselende argumentatie , tot op heden 
de toegezegde inzage van het rapport 
der commissie zowe l als van de notu-
len van de vergadering van de fakul
teitsraad d.d. 17 december, geweigerd. 
Daarmee is het besluit van de facul
teitsraad d.d. 19 februari 1971 ontkracht , 
blijkens hetwelk aile vergaderingen in 
beginsel openbaar zijn . Aan openbaar-
heid is Immers inhaerent dat de notu-
len voor een ieder toegankelijk moe-
ten zijn. 

Hiermede heelt de fakulteitsraad het 
odium van partijdigheid - if not worse -
op zich geladen . 

Tevens is, voorzover mij bekend, _ 
voo rbijgegaan aan het feit, dat tenge- _ 
volge van het wanbeleid van de heer 
Bakker vermoedelijk een bed rag van 
± j 45.000.- zonder noodzaak aan het 
budget van studenten aan onze fakul-
teit is onttrokken . Wij hebben allen de 
vaak exorbitante prijzen voor diktaten 
in onze beurs gevoeld . 

Teneinde mij niet te hoeven verlagen 
tot het peil waarop de fakulteitsraad 
deze affaire heeft menen te moeten 
behandelen , heb ik mijn klacht nu 
voorgelegd aan de minister van on
derwijs en wetenschappen. 

L. L. Tholen 

t 
Het behoeft geen betoog , dat boven

staand artikel niet geschreven is onder 
verantwoordel ij kheid van de redacti e. 

Nu een en ander bij de minister aan
hangig is gemaakt, zal ROSTRA (voor
!opig) geen verdere mededelingen over 
de zaak plaatsen. 

Redaktie 



Wie is professor Nordemannt 

De heer Nordemann is al langer aan 
onze fakuiteit verbonden dan menige 
student. In 1965 werd hij namelijk al 
door professor Frielink benaderd om 
een lectoraat te bekleden en enkele 

jaren later nam hij de taak van Frie
link grotendeels over. En nu dan voigt 
de heer Nordemann professor Van 
Rietschoten op, en houdt hij zich voor-

.-:melijk bezig met de leer van de ac
~untantscontrole. 

Oat velen hem niet vaak gezien zul
len hebben, komt omdat hij aileen vrij
dags op het instituut voor bedrijfseco
nomie kwam. Toch is hij wei betrok

ke bij het fakulteitsgebeuren. 

Op de grote diskussiemiddag voor de 
fakulteitsverkiezingen vorig jaar, vroe
gen velen zich af wie die man eigen
lijk was die de diskussies leidde. Wel
nu , dat was de heer Nordemann. 

Zeit zegt hij over deze middag: "Het 
was geweldig enerverend. I k weet nog 
dat Tholen om een uur - de officiele 
aanvangstijd - naar me toekwam en 
e'ste dat ik onmiddellijk zou beginnen." 

We zitten te praten in zijn kamer 
van het accountantskantoor Frese, 

Hogeweg Meyer & Hiirchner aan de 
Beethovenstraat. Een goede gelegen

heid om gelijk iets over het beroep van 

~ccountant te weten te komen. Het 
omvat in elk geval meer dan boekhou

den . 

" Het unieke element is de contro
lerende funktie: controleleer is bij ons 
dan ook een hoofdvak. Maar ook be
drijfseconomie vinden wij belangrijk , 
in tegenstelling tot de opvattingen die 
men in de Verenigde Staten heeft . In 
Duitsland ligt het accent sterk op de 

juridische kant." 
" Het gaat een accountant toch pri

mair om de financiele verantwoor

ding?" 

" Op het ogenblik weI. Maar we gaan 
verder dan de financiele administratie. 
Sommigen zouden het hele informa
tieverwerkende systeem in de beoor
deling betrokken willen zien . De sterke 
vermaatschappelijking van het bedrijfs
leven heeft uiteraard invloed op het 
accountantsberoep. Er wordt niet meer 
aileen gecontroleerd ten behoeve van 
vermogensverschaffers, maar ook voor 

belanghebbenden , zoals de overheid 
en de werkneme,s. Een commissie 
toekomstverkenning van het Nivra heeft 
hierover onlangs een rapport gepubli
ceerd met als titel: de accountant, 
morgen." 

Eem telefoontje en een sekretaresse 
legt het rapport voor me op tafel. 

" Uiteraard moet je er als docent re
kening mee houcen hoe de ontwikke
ling van ons yak in de toekomst zal 
zijn. Er wordt met het oog hierop wei 
gedacht aan specialisatie binnen de ac

countantsopleiding. In de eeiste plaats 
een wiskundige specialisering voor de 
beslissingsvoorbe,eiding , verder een 
specialisatie in de richting van de 
automatisering en tens!otte de tech
n:sch controlere:1de specialisatie. Ver
der begint het adviseren naast het con
troleren steeds belangrijker Ie wor· 
den. Bij onze opleiding maken we veel 
gebruik van casusse7l ; mede hierdoor 
gaat bedrijfseconomie voor veel stu
denten pas bij de accountantsopleiding 
leven." 

"Het klinkt aantrekkelijker dan ik me 
had voorgesteld. " 

" Oat komt misschien omdat je een 
accountant zelcen over zijn beroep 
hoort praten. Hij kijkt nu eenmaal in de 
keuken van de grote bedrijven , leeft 
mee met de problemen van de leiding 
en dan is hel wei vereist dat je niet 

met de jou bekende gegevens te koop 
loopt. Ais je niel terughoudend bent, 
heb je elke dag reporters op de stoep." 

Professor Nordemann is in 1956 
met de accountantsstudie gestart en 
deed in 1959 het slotexamen. Oit slot
examen wordt traditioneel door vijf 
man afgenomen en wordt als zeer 
zwaar ervaren. Overigens zijn er niet 
veel gezakten; in 1970 is er van de tien 
zeifs niet een gezakt. 

Na zijn studie heeft de heer Norde
mann acht jaar in Belgie gewerkt. Pas 
in 1968 ging hij ,erug naar Nederland, 
nadat hij voor zijn inmiddels aange
vangen werkkring aan de universiteit 
eerst enige tijd vanuit Belgie wekelijks 
r.p en neer reisde. 

"Vindt u het jammer dat u niet bent 
gepromoveerd ?" 

"Ja, dat is wei jammer. Eem keer heb 
ik een start gemaakt voor een pro
molie, maar als je 't niet meteen na je 
cicc':oraal doet, komt er niets meer 
van. Mijn vrouw plaagt mij er altijd mee. 
Zo 'n professorandus, zegt ze, dat is 
maar niks. " 

P. Postma 

Judicia 

Van de zijde van docenten bereikte 
ons het verzoe :; , een korte aanvulling 
te plaatsen op de informatie over ju
dicin i!1 de doctorale studiefase. De 
beoordeiing in de kandidaatsfase ver
c.c ;l iit op een f L::lt van de reeds gepu
bl;ceerde: een 5 voor een tentamen 
betekent hier even onvoldoende. 

,1\ ;:: :1 onze leiulteit wordt o.a. gedo
cecl'd oat het n'et doelmatig is, in €len 
en r.e~zelfde becrijf (onze fakulteit) aan 
c0en cn hetzel'(je goed (tentamenu it
slag 5) (wee V8ischillende prijzen toe 
te kennen (gez<.l<t voor kandidaats; ge
s:aagd voor doctoraal) . Voer voor de 
faculteitsraad of derzelver commissien? 

Th. 



De verhuizing 

Wei wat laat heeft de redactie van 
ROSTRA beslag kunnen leggen op het 
verhuisschema van de diverse institu
ten naar het nieuwe gebouw, Joden
breestraat 23. Plaatsing leek haar toch 
niet overbodig . 

In dit schema vermelden wij aileen 
de verplaatsing sdatum, doch men moet 
een of twee dagen inpakken en Mn 
of twee dagen uitpakken erbij rekenen. 
1. Faculteltsbureau economie + prof. 

Boukema + prof. Venekamp + drs. 
Siegers 15 februari 

2. Economisch Geografisch Instituut + 
Instituut voor Economische Socio
logie 16 februari 

3. Stichting voor Economisch Onder-
zoek 17 februari 

4. Instituut voor Sociaal-Economische 
Studie van Minder-ontwikkelde ge
bieden 22 februari 

5. I nstituut voor Verkeers- en Vervoers-
economie 23 februari 

6. Studentenadministratie e.d. 
24 februari 

7. Planologisch en Demografisch Insti
tuut + Soc iaal Geografisch Insti
tuut 29 lebruari - 1 maar! 

8. Instituut voor Actuari aat en Econo-
metrie 6 maart 

9. Instituut voor Bedrijfseconomie en 
Accountancy 7 en 8 maart 

10. Seminarium voor Staatshuishoud-
kunde 14 maar! 

ZOills een ieder in Folia Civitatis heelt 
kunnen lezen wordt het nieuwe gebouw 
genoemd naar de Burgemeester onder 
wiens leiding de stichting van de Eco
nomische Fakulteit aan de Gemeente
lijke Universiteit werd voorbereid; ons 
gebouw gaat dus heten: 

BURGEMEESTER TELLEGENHUIS 

Hier zijn wat nieuwtjes over dit gebouw 
- het is vrije nieuwsgaring , dus onder 
klein voorbehoud word en ze hier ge
bracht. 
- onder het gehele gebouw ligt een 
immense garage plus fietsenstalling , 
doch bij het ter perse gaan van dit 
nummer waren er een tweetal minder 
plezierige aspekten ; 
a. de op- en afritten waren nog niet 
gereed en dus was de ingang afgeslo
ten met een groot hek ; 
b. de fietsenrekken waren nog niet 
geplaatst ; 
- in de bibliotheken ligt mooie nylon 
vloerbedekking dus : brandweervoor
schrift : NIET ROKEN ; 
- de telefoonnummers van aile in het 
gebouw gehuisveste personen zijn ge
wijziqd ; 
- de bewijzering naar de kamers is aan
gebracht, de naambordjes echter nog 
niet ; 
- naar het zich laat aanzien wordt er 
geen fotokopieer-apparaat geplaatst, 
waar studenten zelf kunnen kopieren . 
lets voor de (nieuwe) fakulteitsraad? 
- de koffiekamer is nog niet open ; het 
is mij onbekend of de toegezegde kol
f ie-automaat zolang is geplaatst; 
- de voorlichting is mijns inziens onvol
doende; waar zijn de aanvullingsbladen 

Van he! lacul!ei!slront 

Op de 'fergadering van 21 januari 
gold als belangrijkste agendapunt de 
bedrijlskunde. Het resultaat van de 
twee en een hall uur durende bespre
king was, evenals het voorgelegde rap
port, teleurstellend. De realisatie van 
de voorstellen met ingang van het vol
gend studiejaar werd nauwelijks haal
baar geacht. Aileen voor de intern-.or
qanisatorische richting kan waarschlJn
lijk een uitzondering gemaakt worden . 
Besloten werd dan ook de betrokken 
bedrijlsekonomen, aangevuld met twee 
studenten en de heren Meys en Mor
reau , te verzoeken zo mogelijk binnen 
twee maanden een konkrete uitwer
king van de in te voeren richting(en) 
aan de Fakulteitsraad voor te leggen. 

Op 7 lebruari werd door middel van 
een hearing van de zes studentverte
genwoordigers in de Fakulteitsraad de 
verkiezingskampagne geopend . Het is 
de bedoeling, dat de nieuwe Fakulteits
raad met ingang van april de scepter 
zal overnemen. Uiteraard sta je te po
pel en om je kandidaat te stellen voor 
een dergelijke aantrekkelij ke funktie 
(die nog vrijstelling geeft voor je stage
verplichting ook!) . Ais de Brauw zijn 
zin krijgt , en als minister krijgt hij na
tuurlijk zijn zin, dan kan er waarschijn
lijk geen f inanciele vergoeding voor 
het vertegenwoordigingswerk worden 
geboden. Laat dat je niet afschrikken ; 
het kost je geen jaar en het brengt on
schatbare voordelen met zich mee. 
N8em dus kontakt op met een van de 
huidiqe vertegenwoordigers of met het 
Fakulteitsburo. 

Joost Menger 

De Boek + Beurs is weer van start 
gegaan . U kunt nieuwe buitenlandse 
studieboeken bestellen met minimaal 
10% korting . Bovendien zijn er nog 
enkele gebru ikte boeken beschikbaar, 
terwijl U ook weer Uw overbodige boe
ken d.m .v. deze beurs kunt doorver
kopen . ledere dinsdag , woensdag en 
donderdag van 10 tot 12 uur in de hal 
van het Instituut voor Bedrijfsecono
mie en Accountancy, Herengracht 514. 
Ais er nog mensen zijn die nog kun
nen helpen met het bemannen van deze 
post, dan kunnen de service-mogelijk
heden nog worden uitgebreid. Opgeven 
op de SEF-kamer of in de hal. 

voor de studiegids, met nieuwe ad res
sen en telefoonnummers? De stud ie
gids was toch speciaal uitgevoerd met 
gaatjes, juist met het oog op deze 
verhuizing . 
Waar ligt de fout? Beheersraad? Ver
huiscommissie? Fakulteitsraad? Fakul
teitsbureau? 

hrz . 

Verklezlngen: 

De verkiezingscommissie brengt on
der Uw aandacht dat er in maart en 
april weer verkiezingen voor de Facul
teitsraad gehouden zullen worden . 

Vanaf 8 maart kan ieder lid van de 
facultaire gemeenschap zich voor zijn 
geleding kandidaat stellen . De kandi
daatstelling, die gepaard dient te gaan 
van een bereidverklaring tot het zitting 
nemen in de Faculteitsraad , sluit op 21 
maart. 

Tussentijds zal er een voorlopige 
kandidatenlijst (ad valvas) gepubli
ceerd worden . 

De stembiljetten worden begin april 
verzonden . De sluiting van de stem
ming zal half april zijn , waarna vrijwel 
direkt de uitslag bekend gemaakt zal 
worden . 
Nadere gegevens zullen U worden toe
gezonden . 

Dlktaten 

In de gang van de SEF-kamer (He
rengracht 514) , hangen lijsten waarop 
men kan intekenen voor eventuele her
drukken van inm iddels uitverkochte dik
taten . Aileen bij voldoende intekening 
kan herdruk overwogen worden. 

Dinsdags van 13.30 tot 14.30 houdt 
de diktaten-komm issie spreekuur, He
rengracht 514 (SEF-kamer). ledereen 
die vragen of opmerkingen over dik
t;:lten heeft of aktief w il meewerken aan 
de diktatenvoorzien ing is daar welkom . 

Verder ligt op de SEF-kamer het rap
port van de diktatenkommissie ter in
zage, met o.a. een overzicht van aile 
colleges en de diktaten die daar al 01 
niet van uitgebracht worden . 

De diktatenkommissie 

Op 14 maart houdt de WERKGROEP 
EKONOMEN een grote verkiezingSbi j-_ 
eenkomst. lede reen die belangstelling 
heeft voor de komende lakulteitsraads
verkiezingen is daar welkom . Plaats en 
tijd worden nog nader in Folia bekend 
gemaakt. Er zal gediskussieerd wor-
den over aile zaken die op het ogen-
blik en in de komende tijd voor de 
studenten van onze lakulteit van be
lang zijn . 

Joost Menger 
Gerard Bakker 

r. j. w. beuker, w. f. duisenberg, mej. 

a. m. m. van der horst, I. g. maas, p. g. 

postma, I. I. tholen, h. r. ziekenoppasser 

universiteit van amsterdam 

herengracht 514 

amsterdam 


